


 2
 

  

   
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 

 

РУКОВОДСТВО ГРАДА ВРАЊА 
о овој и 2015. години 

 
Градоначелник Врања Зоран Антић 

 
У 2014.години успели смо да одржимо политичку стабилност и да упркос 
финансијским тешкоћама омогућимо функционисање јавних предузећа и 
установа. Усмерили смо се на инфраструктурно опремање Слободне зоне и 
по мени догађај године је почетак изградње фабрике ,,Геокс“,  а ускоро ће 
фабричку халу почети да  гради и ,,Дитре Италиа“. Не спорим да је све 
можда могло да се одвија брже, али бирократске процедуре, врло често, су 
нам биле камен спотицања. Завршили смо прву фазу радова на обнови 
зграде Позоришта и врло брзо ће кренути друга фаза. Реализација 
комуналног програма се одвија  са извесним закашњењем због 
компликоване процедуре, које подразумева Закон о јавним набавкама. 
Кренули су и радови  на санацији  појединих путних праваца у околини 
Врања, у шта ће бити уложена значајна средства. Једном речју, нисмо 
запоставили ни један сегмент. У појединим областима смо начинили 
значајан искорак, а у неким одржали исти ниво. Најважније је да није било 
драстичних падова, што би угрозило функционисање система. Финансијска 
криза је евидентна, али сам мишљења да уколико се добро распореде 
средства и домаћински послује онда можемо и да очекујемо извесна 
побољшања. Мере штедње и смањење плата су неминовност и мој став је 
да по том питању нема  никаквих одступања. Оно на шта сам посебно 
поносан је то што смо омогућили спровођење стручне праксе за 296 
високошколаца, издвојили значајна средства за вантелесну оплодњу, 
определили средства за сваку новорођену бебу, затим за ђаке прваке, 
суфинансирали повластице за линијски превоз за одређене категорије 
становништва.Још сам поноснији на суграђане који су за време мајских 
поплава исказали висок степен солидарности према угроженим подручјима. 
На пољу међународне сарадње смо интензивно радили и велика је част што 
Врање има свог представника у Већу региона Савета Европа.Нашли смо се 
и на листи ТОП 10 градова, по оцени финансијских стручњака Фајненшл 
тајмса. Не желим да звучим нескромно, али чињеница је да је доста тога 
урађено. Да ли је могло више? Наравно, и уз рестриктивне мере можемо. У  
наредној години очекујем најмање 1.200 нових радних места, завршетак 
Позоришта, изградњу Фабрике за пречишћавање отпадних вода, 
реконструкцију појединих виталних саобраћајница. То значи да ће бити 
нових градилишта, а када нешто почнемо то ћемо и завршити.  
 

 

Председник Скупштине града  
др Слободан Стаменковић 

 
Нова Скупштинска већина формирана је крајем јануара, а убрзо 
потом  дошао сам на место председника Скупштине. Циљ уласка 
у власт био је уношење стабилности и озбиљности у највише 
законодавно тело, од чијих одлука зависи функционисање свих 
јавних установа и предузећа, али и свакодневни живот грађана. 
Након годину дана, изражавам задовољство јер се у Скупштини 
радило крајње професионално, у складу са Планом и Програмом 
рада. На 13 седница донети су закључци који су одмах 
имплементирани у функционисање градских служби. Никаквих 
турбуленција ни превирања у раду није било, што потврђује тезу 
да смо данас озбиљна скупштинска већина, која разговара о 
свим релевантним темама од значаја за Град. Од најважнијих 
одлука издвајам континуирано праћење реализације пројекта 
„Геокса“, припрема документације у вези изградње Фабрике за 
пречишћавање отпадних вода вредне око 20 милиона евра, 
усаглашавање одлука са републичком законском регулативом, 
као и доношење буџета у законском року, који ће омогућити 
несметано функционисање Града. У наредној години наставићемо 
са добром праксом, да на редовним заседањима доносимо одлуке 
које ће директно утицати на животни стандард грађана . Очекује 
нас почетак рада „Геокса“ у првој половини године, завршетак 
инвестиције „Дитре Италиа“ и упошљавање нових 500-600 
радника, као и наставак активне политике у привлачењу 
инвестиција и запошљавању младих стручних људи. Искрено се 
надам да ће Скупштина функционисати као и до сада, потпуно 
транспарентно, а нашим суграђанима ће бити и даље омогућено 
да у континуитету прате наш рад и дају своју коначну оцену.  
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Шеф Делегације ЕУ у Србији Мајкл Девенпорт:  

Врање jедан од примера добре праксе 
 

 
Шеф Делегациjе ЕУ у Србиjи Маjкл Девенпорт оценио jе да Србиjа на краjу ове године може да буде поносна 
на постигнуте резултате у процесу европских интеграциjа. "Целе године смо заjеднички напорно радили на 
процесу скрининга многих преговарачких поглавља, а сада се интензивно припремамо и за отварање првих 
поглавља током наредних месеци", казао jе Девенпорт на 42. скупштини Сталне конференциjе градова и 
општина (СКГО). Девенпорт jе подсетио да се процес европских интеграциjа одиграва у срцу локалних 
самоуправа, jер се више од 70 одсто укупног законодавства ЕУ примењуjе на локалном нивоу. Због свега 
тога, као и због бољитка грађана, како jе навео, потребне су додатне промене. "Време jе да општине оставе 
по страни партиjске политике и да се фокусираjу на дугорочну визиjу коjа локалном становништву доноси 
користи, независно од тога коjа jе партиjа тренутно на власти", истакао jе представник ЕУ у Србиjи. 
Девенпорт jе рекао да има "много позитивних примера градова и општина коjи користе своjе развоjне 
могућности ефикасном применом програма помоћи ЕУ", а као добре примере рада локалних самоуправа 
навео jе Врање, Шабац и Нови Сад. 

Градско веће 
Градско веће у 2014.години одржало  је укупно 45 седница. Од тога 23 су биле 
редовне, а 22 ванредне. Већници  су  разматрали  498 питања од значаја за 
функционисање локалне самоуправе, а велика  пажња била је посвећена 
доношењу подстицајних мера за запошљавање, развој пољопривреде, 
образовања, културе, информисања, спорта. Донета је 21 одлука, затим 712 
закључака, 98 решења, 15 правилника и 2 програма. 
 

Скупштина града 
 
Функционисање градског парламента у 2014.години одвијало се несметано. 
Одржано је 13 седница Скупштине града, а одборници су изгласали преко 850 
одлука. Редовно су одржаване седнице Савета и Комисија. 
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JАНУАР 
 

 
Истакнута нова знамења града 

Почела нивелација терена у Слободној 
зони 

Потписан Уговор о изградњи Сигурне 
куће 

Град Врање пружио подршку радницима 
Јумка у штрајку 

Почела реконструкција зграде 
Позоришта у Врању 

Одржана 24. „Светосавска недеља“ 
Организован скуп ,,Европа 2020 – 

Врање 2020“ 
За председника Скупштине града 
изабран др Слободан Стаменковић 
 Низом манифестација обележен 

31.јануар Дан града 
 

 

 

ФЕБРУАР 
 
 
 

Пољопривредници из Врања посетили 
сајам у Солуну 

За заменика градоначелника изабран 
Драгољуб Стевановић 

Обележен 15.фебруар Дан државности 
Обављена примопредаја Главног 

пројекта за изградњу фабрике обуће 
,,Геокс“, a  издата и грађевинска 

дозвола 
Одржана манифестација Архинеале 9 

Врању преко 114 милиона за изградњу 
саобраћајнице од Криве Феје до Бесне 

кобиле 
Потписан Протокол о сарадњи између 

Филозофског факултета у Нишу и 
Народног музеја 

 
 
 
 

МАРТ 

 
Почели радови на изградњи 

 фабрике „Геокс“ 
Верификован  Уговор са Заваривачем о 
спровођењу програма за нове вариоце 

Врању у Кану уручено велико признање 
Магазина Фајненшл тајмс – Врање у ТОП 

10 градова 
Потписан Уговор о изградњи пет малих 
хидроелектрана, вредности 9 милиона 

евра 
Обележена 15.годишњица НАТО агресије 

Одржана ,,Борина недеља“ 
Одржан разговор о књизи ,,Друштвена 
историја Врања од краја 19. до краја 
20.века“ аутора Ристе Симоновића 

Динамо од ФК ,,Партизан“ добио 1.000 
нових столица 
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АПРИЛ 
 
 

Потписан Меморандум о изградњи новог 
објекта са 11 станова за избегла, 

расељена и социјално угрожена лица 
Градска управа доставила бесплатне 

изводе ђацима који полазе у први 
разред 

Завршен пројекат изградње фабрике 
„Ditre Italia“ 

Oбележен Дан Рома 
Руководство града и овдашњи 

привредници у Словенији разговарали о 
економској сарадњи 

Први пут расписан конкурс за 
финансирање медија 

И у Врању обележен светски дан књиге 
Врање било домаћин ученицима из 

Новог Пазара 

 
 

 

 

МАЈ 
 
 

Положен камен темељац за изграду 
Сигурне куће 

Градоначелник Врања Зоран Антић 
боравио у студијској посети Немачкој у 

оквиру пројекта водоснабдевања у 
општинама средње величине 

Представници компаније Boxmark 
посетили   Врање и изразили 

интересовање за улагање 
Србију захватиле велике поплаве. 

Врање се укључило у акцију помоћи 
угроженим подручјима 

Обележен Дан победе на фашизмом 
Одржан фестивал ,,Слободна зона“ 

,,Шафовци“ донирали три инхалатора 
Дечјем одељењу 

Поптисани Уговори о финансирању и 
суфинансирању пројеката из области 

културе 
 

 

ЈУН 
 

Отворено реновирано породилиште на 
Одељењу гинекологије 

Почела серија састанака о програмском 
буџетирању 

У Врању одржан 53.конгрес 
Антрополошког друштва Србије 

Обележен Светски дан заштите животне 
средине 

Извршена примопредаја Главног 
пројекта за опремање Слободне зоне 
У Врању организована „Ноћ музеја“ 

У Врањској Бањи одржано Дечје 
културно лето 

Врање прославило градску славу, 
Духовски понедељак 

Потписан Уговор о изградњи фабрике за 
пречишћавање отпадних вода 

Одржана манифестација ,,Дечји дани“ 
Отворена стаза Казанђол 

Одржан Међународни фестивал 
пантомиме 

Организован пријем за најбоље ученике 
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ЈУЛ 
 

У Венецији представљени потенцијали 
Врања 

Одржани Дани каранфила у Врањској 
Бањи 

Обележен  Дан устанка против фашизма 
Дан Николе Тесле и у Врању 

Град Врање и ХЕЛП потписали споразум 
о реализацији пројекта ,,Смањење 

сиромаштва и унапређење могућности 
запошљавања маргинализованих и 

угрожених група са фокусом на Ромкиње 
у Србији“ 

Почела са радом трећа школа за обуку 
варилаца 

Потписан Меморандум о разумевању са 
општином Монтана у Бугарској 

Бројни догађаји у оквиру Врањског 
културног лета 

Врањанке Јасмина Николов и Драгана 
Ристић Младеновић освојиле Мон Блан 

 

 

АВГУСТ 
 
 

Уређено корито Врањске реке 
Екрем Мамутовић прва труба света 
Врањска Бања обележила славу 

„Севдах“ на турнеји у Француској 
Град купио нове контејнере за одлагање 

отпада 
Расписан конкурс за доделу 

подстицајних средстава 
пољопривредницима 

Почела изградња монтажних кућа 
Донета одлука о исплати по 5.000 

динара ђацима првацима 
Врање у Удружењу гувернера 

провинције Кине и представника 
региона земаља Централне и Источне 

Европе 

СЕПТЕМБАР 
 
 

 
Представљен пројекат увођења видео 

надзора 
Врање обележило 70.година ослобођења 

у Другом светском рату 
Пуштена у рад линија за балирање пет 

амбалаже на депонији ,,Метерис“ 
Отворена Инфотека у Гимназији 

Делегација из Врања у општини Монтана 
у Бугарској 

Градско веће и Скупштина града 
усвојили одлуку о конверзији дуга 

Симпа у трајни улог 
Врање добило возило за рад Мобилних 

тимова за инклузију Рома 
Дониран ЕКГ апарат Одељењу спортске 

медицине 
Подршка локалне самоуправе Високој 
школи примењених струковних студија 
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ОКТОБАР 
 

Одржан 42. Сабор народног стваралаштва 
Србије 

Јанковић и Шабић на јавној дебати у Врању 
Организован Међународни научни скуп ,, 
Велики рат 1914-1918, узроци, последице, 

тумачења“ 
Крива Феја добиће нову школу. Значајна 

улагања и у ОШ ,,Ј.Ј.Змај“ 
Врање обележило 4.октобар Дан ослобођења у 

Првом светском рату 
Врање домаћин Међународне трке мира 

Градоначелник Антић као представник Већа 
региона учествовао у раду Конгреса локалних 

и регионалних власти у Стразбуру 
Град Врање на 11. Сајму заштите животне 

средине 
Одржани 34. ,,Борини позоришни дани“ 
Градоначелник Антић добитник ,,Златне 
значке“ Културно-просветне заједнице 

Организована конференција ,,Стручне школе 
као лидери економског развоја“ 

Амбасадор Велике Британије Денис Киф 
боравио у Врању 

Додељене дипломе новим вариоцима 

 

 

НОВЕМБАР 
 
 
 
 

Обележен Дан примирја у Првом 
светском рату 

Завршена прва фаза радова на обнови 
зграде Позоришта 

Потписан уговор о санацији путева у 
околини Врања. Вредност 30 милиона 

динара 
Потписани уговори о реализацији 
пројеката из области екологије 

Отворено ново игралиште у парку, које 
је донирала компанија ,,Нивеа“ 

Организовано чишћење корита Собинске 
реке 

ДЕЦЕМБАР 
 
 
 

Шеф  Делегације ЕУ  у  Србији  Мајкл  
Девенпорт  боравио у Врању 

Одржана регионална конференција 
„Заједнички  одговор насиљу над 

женама“ 
Врање учествовало на Другом 

Међународном конгресу „Санкт Петербур 
и словенски свет“ 

Потписани уговори са пољопривредним 
произвођачима у оквиру подстицајних 

мера за развој пољопривреде на 
територији Града Врања 

Почела санација путног правца 
Павловац – Ратаје – Александровац 

Усвојен буџет за 2015.годину 
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БУДУЋНОСТ 
ВРАЊА  

 

 

   

 


